
FREDERIKSHAVN ROKLUB 
BESTYRELSESMØDE 

 
Afholdt onsdag den 23. april 2025 kl. 19.00. 

 

Tilstede: Peter Emil Pedersen, Flemming Hansen, John Kristensen, Aase Jørgensen og Carsten 

Højmark. 

Afbud: Andrea Welzel, Ricki Sørensen og Birgit Søndergaard. 

 

Dagsorden: 

 

1. Siden sidst. 

2. Økonomi. 

3. Kommende investeringer: 

a. Bådvogne 

b. Reparation af udhæng. 

c. Optimering af motionsrum. 

d. Ro-kort 

4. Langture: 

a. Løvfaldstur til Skive. 

b. Venø Rundt. 

c. Svendborg. 

5. Evt. 

6. Næste møde. 

 

ad. pkt. 1: 

Siden sidst. 

Vi har efter ansøgning til Ren Natur fået tilladelse til at samle affald langs Palmestranden. 

Via opslag har 11 meldt sig til at deltage. Vi mødes den 6. maj kl. 9 i klubhuset til en kort info, 

hvorefter vi drager ud på ruten. Poul Budde er tovholder. 

 

Kirsten M. Andersen og John Kristensen har været på langturstyrmandskursus i Aalborg den 22. og 

23. marts 2025. 

 

ad. pkt. 2: 

Økonomi. 

Kassereren oplyste, at økonomien er god og stabil. Der er ved at indkomme kontingenter. På konto 

i Spar Nord har klubben stående ca. 220.000 kr. 

 

ad. pkt. 3a: 

Kommende investeringer. 

Bådvogne. 

Det blev besluttet at indkøbe 2 nye bådvogne fra firma i Fredericia. Begge bådvogne bliver 

fleksible, således at de kan tilpasses til både en toer- og en firer båd. Begge vogne er forsynet med 

vippebeslag og er galvaniserede. 

Pris for begge vogne incl. transport bliver ca. kr. 25.000. 
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ad. pkt. 3b: 

Udhæng. 

Udskiftning af udhæng og tagrender hele vejen rundt om klubhuset og bådhal. 

Bestyrelsen indstiller, at vi vælger tilbuddet fra M&J Byg på ca. kr. 75.000. 

Denne pris forudsætter, at vi selv afmonterer det eksisterende udhæng + tagrender, samt at vi 

maler udhængsbrædderne, før M&J byg monterer og opsætter det nye udhæng og tagrender. 

 

 

ad. pkt. 3c: 

Motionsrum. 

I motionsrummet har der tidligere været et ro-bassin. Dette blev tildækket for år tilbage. 

Bestyrelsen indstiller, at vi stabiliserer gulvet ved at understøtte ro-bassinet. Dette er gjort i en del 

af bassinet. Ved at fuldføre understøtningen kan vi efterfølgende lægge et flot og nyt 

støj-absorberende gulv. 

Bestyrelsen indstiller, at vi lader firmaet EN Byg påtage sig denne opgave til en pris af ca. kr. 

109.000. 

 

I motionsrummet påtænker vi også at vandskure murstensvæggene. 

Bestyrelsen indstiller, at vi til denne opgave hyrer Murermester Hviid, som kan udføre arbejdet for 

ca. kr. 23.000. 

 

Bestyrelsen har til ovennævnte arbejder indhentet flere tilbud. Vi har plukket i tilbuddene og er 

kommet frem til den billigste og for bestyrelsen bedste løsning. 

 

Da vi i bestyrelsen påtænker at bruge forholdsvis mange af klubbens midler i år, vil vi som følge 

af dette:  

Indkalde til et medlemsmøde onsdag den 7. maj kl. 19.00 i klubben, hvor vi nærmere vil 

redegøre for bestyrelsens indstilling. 

Indkaldelsen udsendes særskilt senere. 

 

ad. pkt. 3d: 

Ro-kort. 

Dette punkt udsættes til næste bestyrelsesmøde den 18. juni. 

 

ad. pkt. 4: 

Kommende langture: 

Skive – Løvspringstur. 

Medlemmerne opfordres til at tilmelde sig til Løvspringsturen i Skive den 10. maj. Sidste frist for 

tilmelding er den 5. maj. 

Venø Rundt. 

Husk at tilmelde Jer til Venø Rundt den 14. juni. Sidste frist for tilmelding er den 7. juni. 

Der hænger tilmeldingslister til begge ture på opslagstavlen. 
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Svendborg. 

Vedr. klubturen til Svendborg indkaldes der i Juni til et deltagermøde, hvor vi vil drøfte hvilke 

muligheder vi har både til vands og til lands. 

Indkaldelse til dette møde sendes ud til deltagerne i god tid. 

 

ad. pkt. 5: 

Evt. 

Flemming orienterede om sit svigtende helbred og ville i den forbindelse gerne af med et par 

opgaver i klubben. 

Flemming ønsker ikke længere at indkøbe øl, vin og vand, ligesom han ikke ønsker at være redaktør 

på ro-bladet længere.  

Peter Emil og Aase ville gerne stå for indkøb af drikkevarerne. 

M.h.t. ro-bladet søges der efter en ny redaktør. Hvis der er en der kunne tænke sig at overtage 

denne post skal du kontakte Flemming. 

Hvis der ikke melder sig nogle, ophører vi med at fremstille bladet. 

Tak til Flemming for hans store arbejde med at fremstille ro-bladet. Det har ikke altid været let at få 

sat et spændende og nyttigt ro-blad sammen. Det er Flemming lykkedes med hver gang. 

Tak for at vi ikke ret tit gik tør for       øl. 

Nordea har opfordret os, med flere, til at søge om tilskud til fællessang, et sangarrangement – eller 

mere sang generelt i klubben (hmm). Vi kan også søge om højskolesangbøger. Vi har søgt om 40 

højskolesangbøger. 

 

Vi har den 23. april afholdt en fælles arbejdsdag i klubben. 

Der mødte rigtig mange op, og der blev arbejdet såvel ude som inde med stor ihærdighed. Det har 

givet klubbens udseende et løft. Bestyrelsen vil gerne takke alle, som afså nogle timer til arbejdet. 

 

John undersøger hos Naturstyrelsen muligheden for overnatning på Hirsholmen ligesom 

muligheden for indsamling af affald på hhv. Kølpen og Deget. 

Nærmere herom senere. 

 

ad. pkt. 6: 

næste bestyrelsesmøde. 

Afholdes onsdag den 18. juni 2025 kl. 19.00. 

 

 
/John 

 

 


